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 עיריית רחובות 

 13ישיבת מועצה מן המניין מס'  

   2025/2/12  ה תשפ"   בשבט   ד " י ,  רביעי מיום  

 העירייה   , בניין 2באולם הישיבות, קומה  

 

דיל   : משתתפים  העיר,    –עו"ד מתן  מרשה,  ח"מ  ראש  דני  מר אבי  ח"מ  מר 

גור,  ח"מ  קינד,     אוה  דאנזאן,  ח"מ  גב'  בר  שמואל  ח"מ  עו"ד 

מרקוביץ,   יניב  סגל,  "מ  ח עו"ד  בש  דניאלה  שאול  ח"מ  גב'  מר 

ח"מ  מר שוקי קרומר,  ח"מ  גב' איטל בציר אלשיך,  ח"מ  צגהון,  

וגר,   ,  ח"מ  גב' מגי סלע  ח"מ  מר שי קזיוף,  ח"מ  מר אלדד גדסי

איטח,   אביב  אהרוני,  ח"מ  מר  רונן  הומינר,  ח"מ  מר  פנחס  מר 

כהן,  ח"מ   אמיתי  גד,  ח"מ  מר  בן  אפי  אריה  ח"מ  מר  מר 

 "מ רו"ח מיכל וולקני ח ליפסקר.  

 

ארז  : נוכחים  העירייה,    -  מושיקו  דגן  עו"ד  מנכ"ל  יועצת    -מיכל 

שרעבי ,  משפטית  העירייה,    -  בניהו  נפתלי גזבר    –  אקרמן 

העירייה  אשכנזי  ,  מבקר  קש"ת,    –דודי  מינהל  צביקה  ראש 

מוניציפאלי    –מדהלה   אגף  אלון  מנהל  רינת  דוברת     –, 

   . העירייה 

 

עו"ד   : חסרים?  ברגינסקי,  ח"מ  גב'  קארין  ח"מ  בלום,  זוהר  מר  ח"מ 

 ח"מ גב' אורית שרגאי   יוליה קפלן, ח"מ מר גיא צור. 
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 סדר היום: 

 
 . 22.1.25מתאריך    12מועצה מן המניין מס'  אישור פרוטוקול   .1

 

 הצעה לסדר:  .2

 (. 23.1.35נאום בן דקה )ח"מ שאול צגהון מיום   א. 

 (. 9.2.25  טראק )ח"מ דניאלה בש סגל מיום -משאיות פוד  ב. 

מועצת העיר תאשר את תוואי הדרך הסופי של רחוב הרצל במסגרת   ג. 

מיום   מרקוביץ  יניב  )ח"מ  הכחול  הקו  ופרויקט  לעיר"  "מהיר  עבודות 

9.2.25 .) 

 

 נושאים נוספים:  . 3

 . 2.2.25אישור פרוטוקול ועדת כספים מיום   א. 

 מינוי חברת ועדת נרצחי הטרור.  ב. 

 קלאורה כחברת דירקטוריון בחברת  ה.ל.ר.   מינוי עובדת העירייה חן  ג. 

 אישור מורשה חתימה במוסדות החינוך.   ד. 

 אישור מקדמות לעמותת הספורט.  ה. 

 הסמכת יוסי כפיר כרשם הנכסים של העירייה.   ו. 
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 החלטות המועצה 
 2025/2/12  מיום   13ישיבת מועצה מן המניין מס'  

 

 . 22.1.25מתאריך    12מס'    אישור פרוטוקול מועצה מן המניין  א. 

 

אחד  : 25-13-226החלטה מס'   פה  מס'  לאשר    הוחלט  המניין  מן  מועצה  פרוטוקול 
 . 22.1.25מתאריך    12

 

 הצעה לסדר: 

. 23.1.35נאום בן דקה )ח"מ שאול צגהון מיום   א.  ) 

 

)  : 25-13-227החלטה מס'   קולות  ברוב  בש    3הוחלט  דניאלה  מרקוביץ,  יניב  נגד: 
   ( להוריד את ההצעה מסדר היום. סגל, שאול צגהון 

 

. 9.2.25טראק )ח"מ דניאלה בש סגל מיום  -משאיות פוד  ב.  ) 

 

)  : 25-13-228החלטה מס'   קולות  ברוב  בש    3הוחלט  דניאלה  מרקוביץ,  יניב  נגד: 
 סגל, שאול צגהון( להוריד את ההצעה מסדר היום.   

 

במס  ג.  הרצל  רחוב  של  הסופי  הדרך  תוואי  את  תאשר  העיר  גרת  מועצת 
מיום   מרקוביץ  יניב  )ח"מ  הכחול  הקו  ופרויקט  לעיר"  "מהיר  עבודות 

9.2.25 .) 

 

)  : 25-13-229החלטה מס'   קולות  ברוב  בש    3הוחלט  דניאלה  מרקוביץ,  יניב  בעד: 
 סגל, שאול צגהון( להוריד את ההצעה מסדר היום.  

 

 נושאים נוספים:  . 3

 . 2.2.25אישור פרוטוקול ועדת כספים מיום   א. 

 

אחד  : 25-13-230מס'    החלטה  פה  מיום    הוחלט  כספים  ועדת  פרוטוקול  לאשר 
2.2.25 . 

 

 מינוי חברת ועדת נרצחי הטרור.  ב. 
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 לאשר מינוי חברת ועדת  נרצחי טרור:    הוחלט פה אחד  : 25-13-231החלטה מס'  

 ראש העיר, יו"ר   –מתן דיל  

 סגן ראש העיר   –זוהר בלום  

 ממלא מקום ראש העיר    -שוקי קרומר  

 נציג ציבור   –וג חמו  אלמ 

 נציג ציבור   –מיכאל סעדה  

 נציגת ציבור   –טובה שלזינגר  

 בני משפחות נרצחים   –מירב )דמארי( בכר  

 בני משפחות נרצחים   –בן עמי יצחק  

 בני משפחות נרצחים   –מר יגאל חדד  

 

 מינוי עובדת העירייה חן קלאורה כחברת דירקטוריון בחברת  ה.ל.ר.  ג. 

 

אחד  : 52-13-232החלטה מס'   פה  קלאורה    הוחלט  חן  העירייה  עובדת  את  לאשר 
 כחברת דירקטוריון בחברת  ה.ל.ר. 

 

 אישור מורשי חתימה במוסדות החינוך.   ד. 

 

אחד  : 25-13-233החלטה מס'   פה  במוסדות    הוחלט  החתימה  מורשי  את  לאשר 
 החינוך כמפורט ברשימה שצורפה לסדר היום. 

 

 אישור מקדמות לעמותת הספורט.  ה. 

 

כמפורט    לאשר מקדמות לעמותת הספורט   הוחלט פה אחד  : 25-13-234לטה מס'  הח 
 . ברשימה שצורפה  

 

 .  הסמכת יוסי כפיר כרשם הנכסים של העירייה.   ו

 

אחד  : 25-13-235החלטה מס'   פה  יוסי    הוחלט  מר  הנכסים  אגף  מנהל  את  להסמיך 
 כפיר כרשם הנכסים של העירייה. 
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ערב   עו"ד מתן דיל:  טוב,  ערב  ערב    אז  למועצה,  וחבריי  חברותיי  טוב 

ותושבי   לתושבות  בנו.   רחובות טוב  מן    שצופים  מועצה  ישיבת  לפתוח  שמח  אני 

מספר   ט   , 13המניין  ערב  אנחנו  רביעי.  יום  בשבט " היום    . 18:03השעה  .  12.2.25,  ו 

ישיבת  את  פותחים  אני    . המועצה   אנחנו  למועצה,  וחבריי  חברותיי  וברשותכם 

  אליי פנה  ,  עם כמה דקות   עול על פי סדר היום אלא לפתוח לפ   רוצה ברשותכם לא 

אב  יהודה.   יהוד הרב  וכאבנו   בן  מכירים, שמענו  שכולנו  בן    , כמו  אביתר  סמל  שרב 

בכ  נפל  שלנו  חייל  ב   ' יהודה,  אתכם    בינואר.   20-בטבת  לשתף  יכול  כשאני  ש אני 

מאוד  והקשה  המרה  הבשורה  על  עם    ד שעו   , מאוד -שמעתי  של  חייל  שלנו,  חייל 

רחובות.  של  חייל  גם  אבל  נפל   ישראל,  שלנו  אחד  בן  את  כ אז    , עוד  שקיבלתי 

למשפחה  נסעתי  מיד  אז  הקשה,  שאני    . ההודעה  חשבתי  אז  למשפחה  וכשנסעתי 

הזאת שיצאתי מחוזק.   אני לא רוצה להשתמש בסיסמה  אני  אבוא לחזק אותם אז 

ממש.  אורות  עם  שיצאתי  אתכם  לשתף  הערצ   רוצה  מעוררת  שפשוט  ה  משפחה 

מאוד התחזקתי לשמוע את הדברים. אבא של אביתר זכרו לברכה,  -ושבאמת מאוד 

אב  אב   , ד יהו הרב  בפני המועצה יהו והרב  לדבר  וביקש  ימים  כמה  לפני  אליי  פנה    . ד 

    בבקשה.   , ואני חושב שבשם כולכם הסכמתי. אז הרב 

הלוויה,     הרב אביהוד:  שלפני  הספורות  מתן  בשעות  צוות  עם  הגיע 

באמ נת   העירייה.  לנו  עליו ן  לסמוך  שאפשר  מי  שיש  תחושה  לא  ,  ת  שזה  והרגשנו 

זה יצא מהלב. א מדקלם מילים,  מילים בעלמ  מתן שזה מאוד    לומר אני רוצה    אלא 

להבין  לנו  ועזר  אותנו  איש    . חיזק  מול  עומד  שאתה  הסיטואציה  את  זוכר  ואני 

אתה    שצה"ל הצבא   הטכניים.  הדברים  לכל  לדאוג  זה    , תעזוב ' לו  אומר  אמור 

וכל    . ' שלנו  האבלים  אוהל  של  הארגון  כל  את  לעצמה  לקחה  רחובות  ועיריית 

הטכניים  רגועים,    צביקה.   עם   הדברים  היינו  באמת  תחושה,  לנו  נתנו  באמת  פה 

לדברים   שדואג  מי  להתרכז. ו שיש  אמורים  שאנחנו  במה  להתרכז  יכולים   אנחנו 

רק לפני   אתחיל,  אביתר   שאני  זה  מי  התמ   , תבינו  את  תראו  ילד    ונה. רק  לא  זה 

לספר.   רגיל.  רוצה  אני  חייו  מסכת  על  ולא  מאוד  מיוחד  ילד  כמו   זה  התמונה    כי 

עצמך. ,  הזאת שהוציאו החברים שלו  את  לנצח  לפני    זה  יצא בסדרת הרצאות  הוא 



ין מס'    -עיריית רחובות   12  מתאריך   13ישיבת מועצה מן המני .2.2025 

 
 .03-6393860, פקס  03-5373237, ת"א. טל' 14בוצע ע"י בונוס פרוטוקולים בע"מ, הנצי"ב 

6 

לתת   הספיק  הוא  מתמודד   6-7המלחמה,  לנוער  בעיקר  כאלה,  את    . הרצאות 

שלו  ההצלחה  ואת  שלו  היה   , ההתמודדות  עצמך 'ת   שהרעיון  את  . נצח  כל,    ' קודם 

ל  הסיפור  את  תספר  אתה  דברים אם  עם  להתמודד  תוכל  אתה  לא  בחיים.    עצמך, 

לספר.  רוצה  אני  מסר.   זה,  להעביר  כדי  אליכם  סיפרתי    באתי  בלוויה  בהספד  אני 

מכונן ,  סיפור  סיפור  אביתר. ,  שהוא  את  ותמך    להבין  עזב  שהוא  סיפורים  מאות 

עוד  היו  שמענו   וגם  כי  שונות.   היום,  מזוויות  סיפורים  כמה  הסיפור    עוד  אבל 

בבית  אצלנו  בדלת  מכונית   , דופקים  של  כבלים  לי  ומביא  מישהו  'מה    . מגיע  שואל 

'הבנתי. אבל מה הסיפור? למה אתה    . 'הבן בלי השערות'  , , איזה בן?' 'מהבן'  , זה?'

לו?  מחזיר  ולא  לי  .  מביא  מספ ' הוא  מהיר אז  בכביש  נוסע  הוא  שבת  שבערב  ,  ר 

עם    4ש  כבי  רכב תקול  הנגדי  בצד  מזהה  בצד,    מכסה הוא  עוצר  הוא  למעלה.  מנוע 

'אין לי הנעה'. מה אפשר לעזור? ' גדר ההפרדה.    את   עובר  . הוא אומר  חוזר לרכב,    '

לו   ואומר  כבלים  לו  א   ' תקשיב, ערב שבת ' מביא  לא  ספיק להגיע לשבת,  אני חייב, 

להגיע  אספיק  להסתובב   לא  את    . למחלף  תבי הכ קח  אותם בלים  מגיע    , א  אתה 

רחובות  נמצאים   , לאזור  שלי  שם תש   , ההורים  מכונן    . ' ים  כאבא  לי  סיפור  גם 

עזר  הוא  כמה  עד  עוז ע יד   . להבין  שהוא  תמיד  כמה   , ר נו  עד  אתה    ? אבל  שבת  ערב 

אתה מסוגל לעצור, לראות מישהו בצד השני של הכביש    , לחוץ להגיע בזמן לעצור 

ההפרדה  גדר  את  ב ,  ולעבור  עזרה  נתחבר   , כבלים ולהציע  זה    בוא  ואמרתי,  אולי. 

גם,  זה.   מטאפורי  את  עשה  גדר    אביתר  רק  לא  גם  ידע  ידע  הוא  כבלים,  ההפרדה 

גם להתבונן על אנשים אחרים, ידע להציע עזרה לאחרים, גם השונים ממנו. הגיע  

יושב   הקצינים,  אחד  מולנו   מולי, אלינו  להגיע  אתה  הצליח  'מה  אותו  שואל  אני   .

אביתר?  דקות.   ' בשביל  לב  קורע  בבכי  פורץ  קצין    והוא  שי,  'אני  אומר  הוא 

מ  ואביתר  אני  שונות,    2-החימוש.  כזו  סקאלות  בינינו  היה  אבל  לחלוטין,  שונים 

אותו  אוהב  אני  אותו,  אהבתי  כזו.  אמרתי    . ' הערכה  שאני  דיברנו  דעות,  החלפנו 

ויכוח.   ?', התווכחתם ' לו   המילה  את  לקבל  הסכים  לא  בינינו   הוא  היה  שיח,    'היה 

הי  דיאלוג,  דעות. ת בינינו  החלפת  שונים   ה  . ואנחנו  ממפגיני  ' אומר  הוא    ' אני 

  , השני   ואביתר קפלן בצד  לא   . נמצא  זה  .. אבל  .    , החלפנו בהבנה.  בשיתוף,  לחיות 

ארוכות   , דיברנו  ולפני ' שיחות  הלילה אחרי  לתוך  בכבוד,    . , שיחות  בנעימות,  והכל 
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התלהמות  זה, בלי  את  עשה  ואביתר   . מ וש   ' זה  את  כ ע מענו  ועם    . זוויות   מה וד 

הזה מס ה  לבוא אליכם   ר  רוצה  יצאתי  כ   , עוד משהו קטן   . אני  שיצאנו בסוף השבעה 

עושים   לרחוב  אנשים  מה  אנשים  איך  הבנתי  העולם  לאן    , ולא  הולכים.  אתם 

. אבל   . נעצר  . ש   . מה  בדיוק  זה  החבר א אמרתי  וכל  הוא  רצה.  שלו  ' ביתר  לחמו  ה 

לחיות  שנמשיך  כדי  שי   , בשבילנו  לשחק ל כדי  ימשיכו  להמשיך    , דים  שיוכל  כדי 

ולקנות.  רוצים.   לבלות  אנחנו  החיים  איכות  איזה  כדי    אבל  החיים  את  לנו  נתנו 

להתקרב.   בשביל  לריב,  בשביל  לא  איכותיים,  יהיו  שלנו שהחיים    יהיו   שהחיים 

.    . משמעותיים  אפשרי וזה  ארצי ו אפשר  דגם  להיות  יכולה  אפשר    רחובות  איך 

בשית  פעולה להיות  שונות ,  וף  דעות  עם  אפשר  דיאלוג ,  איך  אדם  .  שיח   , אבל  אין 

בידו  תאוותו  וכל  בשיתוף   , יוצא  ל ע   , אבל  אז  יש  ם  א   . פתוח   ב ם  להתקרב,  רצון 

הבעיות  לכל  הפתרונות  כל  את  למצוא  רק  אפשר  צריך  נתן    רצון. .  חייו  הוא  את 

יותר   -  בשבילנו  טובים  שלנו  החיים  את  תעשו  הציבור   . בואו  אנשי  אתם  ,  אתם 

המסר.  את  להעביר  במעש   יכולים  בהצהרות,  יכולים  ציבורי    ים, אתם  מסר  להוביל 

בשלום  לחיות  אפשר  איך  הבקשה    רחובות ו   . ארצי,  זו  הזה,  לדבר  מצוין  דגם  זה 

בנו  שתמכה  רחובות  לעיריית  רבה  תודה  שוב  שלי.  המסר  זה  ומ שלי,  כל  ,  משיכה 

   .  תודה   אנחנו בשבילכם בכל רגע.   -  מסר   להעביר הזמן  

לרב    עו"ד מתן דיל:  רבה  תודה  אז  מה    אביהוד טוב  שאחרי  חושב  אני 

קטונתי מלהוסיף עוד מילים. כלומר לכם שפעלנו מכוחכם מכוח השולחן    , שנאמר 

באמת  י י וי   , הזה  באמת  צביקה  לצביקה,  גדול  כוח  חייב  י שר  אני  גדול.  כוח  שר 

לכם  מקצת    , לומר  בפניו   של שבחו  נגיד  רחובות ה   , לצערי   מקצת.   , צביקה    עיר 

שנמצא   ראשון  היה  וצביקה  המשפחות,  עם  יחד  האחרונות  בשנים  הרבה  כאבה 

זה פשוט  מה אני אומר לכם שהפידבק שאני מקבל  ו   . ופגש את המשפחות  משפחות 

ברגישות   מרגש.  הדברים  את  עושה  הוא  שבה  הדרך  במקצועיות ב   , על    .  אחריות, 

י  רבה י צביקה,  תודה  מאוד.  גדול  כוח  רוצ   רבה. -שר  משהו  אני  עוד  לכם  לספר  ה 

ט  ערב  ככה  זכיתי  היום  בשבט " ברשותכם.  העירייה   , ו  של  ממש  פה  בכיכר    ,  אז 

אמא   ויקי,  עם  יחד  עם  כמובן  ועשיתי  צהוב  בצבע  כמה שתילים  לשתול  של  זכינו 



ין מס'    -עיריית רחובות   12  מתאריך   13ישיבת מועצה מן המני .2.2025 

 
 .03-6393860, פקס  03-5373237, ת"א. טל' 14בוצע ע"י בונוס פרוטוקולים בע"מ, הנצי"ב 

8 

שלנו. נמרוד   החייל  לי   כהן  סיפרה  שמ   , והיא  כי  התרגשתי,  כך  כל  נו  ע ממש, 

הו  אבל  חיים,  אות  קיבלו  שהם  ישן בתקשורת  חיים    . א  אות  קיבלו  הם  לא,  אז 

ה   . עדכני  פשוט  אני  היא    . רתי צטמר ועכשיו  אבל  להרחיב,  רוצה  לא  על  סיפרה 

המועצה   . חיים   אות קיבלו   בשם  באמת  עיריית    , ואז  בשם  בשם  העיר  רחובות, 

כהן.  משפחת  המשפחה  כל  את  אותם,  מחבקים  אותה,  מחבקים  אנחנו   רחובות. 

ומקווים,   ומתפלל ומאחלים  לחזרתם  מצפים  וזועקים  החטופות  ל  ש ים  כל 

   . טופים לח   מילה ב מגי גם רצתה להתייחס    . בכללם נמרוד ו והחטופים  

בימים קריטיים כי ראינו איך  אנחנו נמצאים    כן, תודה.    מגי סלע וגר: 

שרעבי   בשבת  אלי  מהשבי,  ואוהד ,  חזרו  לוי  עמי   אור  והגוף    . בן  הפנים  על  וראינו 

כמה   כולם   דחופה שלהם  נוספת שהם שם מקרבת  ,  הקדם ב   חזרתם של  דקה  כל  כי 

 הקול.   אותם למות בשבי. אני חושבת שלנו כנציגי ציבור יש אחריות להשמיע את 

שיש  בכלים  ולהשתמש  מנת   שלנו  על  ב   לנו  זה  את  את  להשאיר  ולהשאיר  תודעה 

היום  סדר  על  לחזור ,  זה  צריכים  אותם. ו   שהם  להחזיר  ברשותך    צריכים  לכן  וזהו. 

העיר.  בישיב   אני   ראש  הערב  כהן אשב  נמרוד  של  התמונות  עם  מועצה  תושב    ת 

ומתן   שלי. צנגאוקר העיר  משפחה  קרוב  שהוא  נוח.   ,  תרגישו  אם  פה    ורק  יש 

.    מספיק תמונות לכל חברי המועצה. אז תודה ושיחזרו כולם בקרוב.   אמן

 אמן, אמן. תודה רבה.    עו"ד מתן דיל: 

 

 . 22.1.25מתאריך    12אישור פרוטוקול מועצה מן המניין מס'   א. 

 

גם    עו"ד מתן דיל:  מקודש  היום.  סדר  את  הישיבה,  את  פותחים  אנחנו 

חושב   אני  ציבוריים לקודש.  חשובים  דברים  עוסקים,  שאנחנו  מה  על    , שגם  אז 

מספר   המניין  מן  המועצה  פרוטוקול  אישור  היום  בפניכם,  מצורף  .  22.1-מ   12סדר 

 .  אנחנו מאשרים אותו פה אחד 
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אחד  : 25-13-226  החלטה מס'  פה  מס'  לאשר    הוחלט  המניין  מן  מועצה  פרוטוקול 
 . 22.1.25מתאריך    12

 

 הצעה לסדר: 

. 23.1.35נאום בן דקה )ח"מ שאול צגהון מיום   א.  ) 

 

לסדר     עו"ד מתן דיל:  שאול,    –  הצעות  צגהון.  שאול  דקה.  בן  נאום  

כשיש   רואה,  ש כפי שאתה  האחרון  אני  חשובים,  מ א נושאים  מחבר  כזה  מנע  ועצה 

להעלות.  אחר  שלקבע    , ופוזיציה א -קואליציה   או  חושב  אני  משנה.  לא  באמת  זה 

בין  נאום  שהוא  דבר  פוגם   עכשיו  שקצת  משהו  לי  נשמע  זה  מה  ,  דקה.  יודע  אתה 

בנאום או בדברים שאמר הרב אביה  להיות    וד. אפילו  צריכים  אני חושב שהדברים 

פוליטיקאי וירצה  פה  אחד הוא  ולא נאומים שכל    , הרבה יותר פשוטים, ממלכתיים 

קולו   לנאום  את  התושבות  ב   , ולהשמיע  בפני  מצולמים  שאנחנו    .  תושבים וה טח 

נ   פחות   ואני  אנחנו  ולכן  הפוליטי,  העניין  ואת  הקרקס  להוריד את  י אוהב את  אלץ 

    זה מסדר היום, או שאתה תמשוך את זה בעצמך. 

העיר    שאול צגהון:  ראש  כבוד  זה,  של  ה ,  הרעיון  זה  חברי  מועצה 

פל  עוד  לאפשר  רעיונות באמת  עוד  יוזמות,  עוד  לשבח. ,  טפורמה,  לאו    אפילו 

הפוליטי  בהקשר  זה הרעיון   , דווקא  הרחב.  בהקשר  ממקום    . גם  לא בא  שזה  באמת 

ההצעה   . שמתנגח  את  לחזק.   ? קראתם  גם  מדברת  לא באמת    ? בסדר   היא באמת  זה 

  ובד, אולי זה יכול לעבוד זה ע   בכנסת אם  .  רק החלק הזה, זה לאפשר עוד רעיונות 

 בפשט.    ההצעה   זאת הייתה   . יותר טוב 

לי,   עו"ד מתן דיל:  רוצה    תרשה  לא  מהכנסת   אני  דוגמה  אני  שניקח   .

 רוצה שנהווה דוגמא אחרת.  

עצמה     שאול צגהון:  ההצעה  בפשט.  ההצעה  הייתה  זו  לא  בסדר? 

מא  היא  הישיבות,  את  להאריך  הנ ש פ אמורה  של  דעת  שיקול  יוזמה,  העיר  רת  הלת 

העיר.  ראש  לעשות    במקום   של  שנקרא  מה  אופציות לעשות  או    שתי  בימים 

ה בחודשים  דוגמא  כל ,  על  מדבר  הזה  וכדומה.    חודש  וילדים  הדיגיטל  עולם  של 
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צדדים   רק  לא  בהם.  לגעת  מספיקים  לא  שאנחנו  דברים  עוד  לאפשר  באמת 

ה  מעלה.  שאני  ההצעה  לא  זאת  לראות  שמתנגחים.  שבאמת  זו הצעה  ויות  עוד 

 ן. זאת ההצעה, לשיקולכם חברים.  שאנחנו לא רואים אות 

שתרצו לדבר  שיהיו רעיונות, דברים  כמו שאמרתי, ככל    עו"ד מתן דיל: 

האופוזיציה  גם  שיח ,  עליהם,  בעד  ואנחנו  אותם  זה    . תיזמו  את  לכנס  לא  אבל 

   אז תודה רבה. ל נאום בן דקה.  לתוך איזה מקום כזה פוליטי ש 

 

)  : 25-13-227החלטה מס'   קולות  ברוב  בש    3הוחלט  דניאלה  מרקוביץ,  יניב  נגד: 
   סגל, שאול צגהון( להוריד את ההצעה מסדר היום. 

 

. 9.2.25טראק )ח"מ דניאלה בש סגל מיום  -משאיות פוד  ב.  ) 

 

   בש. ה  הצעה לסדר של דניאל פוד טראק.    עו"ד מתן דיל: 

   זה נורא פשוט.   דניאלה בש סגל: 

מ   עו"ד מתן דיל:  לענות. אני  איך  לחשוב  ככה  את    נסה  קראת  את 

 כל המכרז?    המכרז? 

 קראתי את המכרז.    דניאלה בש סגל: 

 את כולו?    עו"ד מתן דיל: 

 נראה לי שכן.    דניאלה בש סגל: 

הוא מהווה    עו"ד מתן דיל:  יודעת אז  את  לי  תראו   . גמישות,  קל  מאוד   ,

דברים   על  קרדיט  לקחת  אולי   נעים  מאוד  אולי,  לוקח    . מים מסוי לקחת  לא  אני 

מה ק  על  שלי   רדיט  לא  אפילו    . שהוא  שהתקדם  משהו  זה   , שלי הצעה  לא  זאת 

הקודמת.  תקועים  יצא  ועכשיו    בקדנציה  היו  שככה  דברים  הרבה  כמו  לפועל 

    ואנחנו מוצאים אותם לפועל. 
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ידיעתי   דניאלה בש סגל:  מיטב  הצעה  ית הי   ו ז   , לפי  טראק  ה  פוד    ,  אחד על 

 .  קים טר   פוד   9על    כשאנחנו מדברים כרגע 

מכיר   עו"ד מתן דיל:  לא  בקדנציה  אני  התקדם  שזה  מכיר  אני   .

    -, מי שיצא עם המכרז כמו שאת יודעת   . הקודמת 

פוד   דניאלה בש סגל:  על  מדובר  שיהיו  טר   האם  ופתוחים  כ קים  שרים 

 ושישי?    בימי שבת 

לפיתוח    עו"ד מתן דיל:  החברה  ה.ל.ר,  חברת  זו  המכרז  עם  שיצא  מי 

ולכן,  רחוב  ובדקתי ות.  מאפשר  שזה  יודעת,    , ככל  את  מלאה  גמישות  מאפשר  וזה 

לי  ו   , רות המושבה צ פנו אליי עם ח  לא רוצים אחד  ' עד השכונה, אמרו  מתן, אנחנו 

אותנו  ט   פוד  עזוב  בשקט.  לחיות  רוצים  אנחנו  הכאב  רק,  הזה עם  אמרתי    . ' ראש 

יכפ ' להם   יהיה  לא  אחד  אף  בעיה,  שום  שאת   ה אין  משהו  רוצים עליכם  לא    ו ז   . ם 

זה   על  וחשבתי  לתושבים,  יותר  טוב  שירות  להעניק  כדי  פלטפורמה  שהיא  איזה 

  ידברו עם    . הם ' תושב ל לי נערב את מינהל הקהילה ושירות  אפילו ככה במוחי שאו 

 לא יהיה.    –  תושבים וברור שאיפה שלא רוצים ה 

 שולחן עגול?    דניאלה בש סגל: 

יהיה.   עו"ד מתן דיל:  אנ   וכך  לסדר. ולכן  ההצעה  את  מבין  לא  בטח    י 

 שלא לפגוע.  

 אני  מאוד מבינה את ההצעה לסדר.    דניאלה בש סגל: 

בוודאי    עו"ד מתן דיל:  סיימתי.  לא  אבל  עצמך.  את  שתביני  ודאי 

 שתביני את עצמך, זה ברור שאת מבינה את עצמך.  

לדבר   דניאלה בש סגל:  לי  נותן  לא  שאתה  אבל  שמחה  ממש  לי   . אני    ,  תן 

 לי.    מותר   ה דק 

אותי    עו"ד מתן דיל:  קטעת  את   אבל  אסיים    . פעמים   7לא,  רק  אני 

מסיים  דקה  חושב   ולכן   . עוד  לך   , אני  אומר  אני  בזהירות    , 40%  , 30%שלקבוע    , גם 
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צריך    , 50%או   שיפנה.  מי  וגם  שמגיש  מי  של  גם  העיסוק,  בחופש  פגיעה  זה 

 אליך. בבקשה.   זאת הצעתי   לאפשר קצת יותר פתיחות, יותר מרחב פעולה. 

 ?  אז עכשיו אני יכולה להגיב   , קיי או   דניאלה בש סגל: 

 כן.    עו"ד מתן דיל: 

לך   דניאלה בש סגל:  אגיד  אני  ש   למה   , אז  כמו  30%  ם היו  גם  אני  כי   ?

גרה  אני  עמי  יודע בתוך  דתיים   , שאתה  גם  חילונים  גם  יש  יודעת שברחובות    . אני 

 .  אליה כי אתה פשוט בטלפון אני אשמח רק אם תתייחס    , אני משערת שבחלק 

 כל הזמן אני איתך.    עו"ד מתן דיל: 

פוד   . י אוקי   דניאלה בש סגל:  שכשיהיו  יודעת  יהיו    ואני  שהם  טרקים 

וגם   חילונים  גם  אליהם  להגיע  יוכלו  כשרים ד  ופו   דתיים כשרים  לא  שהם     טרקים 

בשבת  פתוחים  שאנ   , או  הסיבה  זאת  אליהם.  יבואו  לא  שדתיים  משערת  אני  י  אז 

כן    30%-ש חושבת   אחרים  במספרים  אחרים  בסכומים  זה  את  לקבוע  אפשר  או 

ג  שהם  במקומות  להתאים  לא י יכול  דתיים.   אוגרפים  חושבת    מקומות  כן  אני 

שבת  בשישי  אותם  לסגור  שמחליטים  פה   , שברגע  נותן  אומר    , אתה  למעשה  אתה 

החילונים   צ ' חבר   –לאנשים  לנס  ללכת  יכולים  אתם  מכם,  לי  אכפת  לא    , יונה ה, 

הכסף   את  להוציא  אביב,  לתל  לנסוע  יכולים  אתם  לראשון,  ללכת  יכולים  אתם 

שם  שלכם   . שלכם  הכסף  את  תוציאו  לא  אתם  . כאן  לשבת    ' רוצים  אנשים  עכשיו 

ברחובות  הם גם  בספורטק   ,  המקסים  לפארק  אולי  ללכת  רוצים  הם  לפארק    .  ללכת 

ללכת  רוצים  ההדרים,    הם  פארק  המקסים  מהמם לפארק  שמה    . שהוא  שיש  ראיתי 

פוד  פוד   , קים טר   שני  לעשות  בשבת ט   אפשר  אחד שפתוח  שלא  ד  פו   , רק  אחד  טרק 

בשבת  כולם   , פתוח  את  לשמש  למעשה  יכול  בעיר   , וזה  הציבור  כל  לא    . את  אנחנו 

ציבור שרוצה   גם  רוצים שיבינו  כן  לציבור מסוים, אנחנו  בעין  אצבע  לשים  באים 

   לצרוך מזון בשבת. 

כאן    , י אוקי   עו"ד מתן דיל:  שאין  שהסברתי  לכך  בהמשך  אז  תודה. 

 ..  קביעה בהגבלה, ובהמשך לכך שהסברתי שזה. 
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 אבל יש כאן קביעה והגבלה.    דניאלה בש סגל: 

מבין מהדברים  סליחה, רק שאלה. אבל ראש העיר, אני    עו"ד יניב מרקוביץ: 

מחלוקת   , לא   , שלך  פה  אין  שבכלל  להיות  יכול  כי  אומר  שאתה  בגלל  מ   , רק  ה  לפי 

של   שיצא  במכרז  אומר  טרקים, שאתה  בסוף    הפוד  אותם  לפתוח  מניעה  אין 

 ?  שבוע 

 בשבת.    דניאלה בש סגל: 

 לאפשר גמישות בכל מה שירצו. לה.ל.ר  יש אפשרות    עו"ד מתן דיל: 

   קראתי זה לא. אבל מה שאני    דניאלה בש סגל: 

שוב.   עו"ד מתן דיל:  תקראי  את    אז  קראת  אם  אותך  שאלתי  לכן 

   המכרז. 

 לא, לא, אבל יש לי את זה.    דניאלה בש סגל: 

 אפשר להפנות אותה לסעיף    איטל בציר אלשיך: 

   -תודה רבה, אז את למעשה   עו"ד מתן דיל: 

 לא, לא, אבל רגע, אני אמצא את זה.    דניאלה בש סגל: 

 ברשותך, נתקדם.    עו"ד מתן דיל: 

 יש סעיף ספציפי שמדבר על גמישות.    איטל בציר אלשיך: 

 בבקשה, אני אשמח לשמוע.     דניאלה בש סגל: 

 דניאלה, אני אפנה אותך לסעיף הספציפית.    עו"ד מתן דיל: 

 זו איטל מדברת, זו לא דניאלה.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 אבל אני רוצה לשמוע את איטל.    דניאלה בש סגל: 

 ספציפי.    יש סעיף   איטל בציר אלשיך: 

דן   עו"ד מתן דיל:  לא  אני  סדר     איטל,  על  לא  זה  היום  סדר  על  בזה 

 היום. אפשר להתקדם? 
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 אבל זה כן על סדר היום.    דניאלה בש סגל: 

היום.    עו"ד מתן דיל:  מסדר  אותו  להוריד  יכול  אני  שנוריד?  רוצה  את 

 להוריד?  

 תוריד.    דניאלה בש סגל: 

 טוב, ירד.     עו"ד מתן דיל: 

 יד.  אז רגע, תעשה הצבעה, תור   עו"ד יניב מרקוביץ: 

 ירד, ירד.    עו"ד מתן דיל: 

   -כן. אנחנו   דניאלה בש סגל: 

 מול כל השאר.    3אתם    עו"ד מתן דיל: 

י.    עו"ד יניב מרקוביץ:   אוקי

 חבל מאוד.    דניאלה בש סגל: 

מנהל    איטל בציר אלשיך:  מול  זה  על  דנים  שאנחנו  להגיד  רוצים  אנחנו 

העיר,   ראש  אישור  את  קיבלנו  אשכנזי,  דודי  מחזיקת  האגף  עם  תושב.  ביחד  תיק 

של   באמת  והעניין  מקומות  בעוד  ונבחן  זה  את  נבדוק  הוא    40%או    30%-ה אנחנו 

רלוונטי.  מ   י בוא   לא  שכונה  בכל  זה נראה  ולפי  מעדיפים  ומה  רוצים  וזה  ה  בדיוק  , 

 .  אז לא צריך לחפש בכל דבר את המלחמה   . שיש גמישות   , מה שאמר לך ראש העיר 

 ה לא עניין של לחפש בכל דבר את המלחמה.  אבל ז   דניאלה בש סגל: 

שני   איטל בציר אלשיך:  כאופוזיציה    , ודבר  אתם  שנושאים  יודעים,  גם 

 , אתה יודע את זה, יניב.  שקשורים למכרזים לא מעלים את זה בישיבת מועצה 

 איטל, אין קשר. איטל, זה לא קשור.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 ה סגן וישבת.  גם כשאתה היית פ   איטל בציר אלשיך: 
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מעלים עניין של    , מעלים שום דבר שקשור למכרזים לא    עו"ד יניב מרקוביץ: 

גמישות   . מדיניות  על  מדברת  וההצעה   , ושאת  הצדדים.  משני  אגב,  דרך    , הגמישות 

   -אני רק אגיד לפרוטוקול רגע 

 חברים, אני לא דן.    עו"ד מתן דיל: 

 יה פתוח בה בשבת.  לא דובר על שום שכונה שיה   עו"ד יניב מרקוביץ: 

 אני קראתי ואני ראיתי שפתוח שם עד ימי חמישי.    דניאלה בש סגל: 

יהיו    איטל בציר אלשיך:  שהתושבים  כדי  בזה  ונדון  לעבוד  נמשיך  אנחנו 

 , לא לפי אחוזים.  30%מרוצים, לא  

   ימי חמישי. רשום שם בצורה מפורשת עד    דניאלה בש סגל: 

 כי הוא לא התחיל.  הדיון הסתיים,    עו"ד מתן דיל: 

בעיני    דניאלה בש סגל:  חול  זורים  כרגע  אתם  עושים,  שאתם  מה 

 התושבים.  

 אין בעיה.    עו"ד מתן דיל: 

 כי רשום שם בפירוש עד ימי חמישי.    דניאלה בש סגל: 

 דניאלה, את זורה חול בעיני התושבים.    עו"ד מתן דיל: 

 את יכולה לפנות לה.ל.ר.    איטל בציר אלשיך: 

 עד כניסת השבת, אבל זה מה שרשום שם.    לה בש סגל: דניא 

 אני לא רוצה להביך אותך, לא קראת את המכרז.    עו"ד מתן דיל: 

.    דניאלה בש סגל:   אבל אני קראתי את המכרז

אני אעזור לך, המכרז לידי, תבואי אחרי זה, אני אראה    עו"ד מתן דיל: 

 לך איפה זה כתוב. לא קראת את המכרז.  

 אני אשמח מאוד.    דניאלה בש סגל: 
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לסדר    עו"ד מתן דיל:  הצעה  כל  כי  שעניתי?  לפני  קצת  חשבתי  למה 

 שלך, אני מובך ממנה, היא פשוט לא רצינית.  

   באמת.   , ממש שמחה שאני מצליחה להביך אותך אני    דניאלה בש סגל: 

 תעלו את הרמה, תעלו את הרמה.    עו"ד מתן דיל: 

שלך   , והאמת   דניאלה בש סגל:  מכבד  לא  כך  כל  לא    , דוגרי  סופר  אמיתי 

 .  מכבד 

 לא הבנתי.    עו"ד מתן דיל: 

   לא מכבד שלך.   דניאלה בש סגל: 

 לא מכבד שלך? מה זה?    עו"ד מתן דיל: 

 לא מכבד שלך, המילה שלך, הדיבור שלך, לא מכבד.    דניאלה בש סגל: 

לא    עו"ד מתן דיל:  שלי  הדיבור  אם  מתנצל   , מכבד אה,  באמת  ני  א   . אני 

 כלפי כל אדם.    מאוד מכבדת -מתנצל. אני משתדל לדבר בצורה מאוד 

 אז התפקשש לך.    דניאלה בש סגל: 

 אוקיי, תודה.    עו"ד מתן דיל: 

 

)  : 25-13-228החלטה מס'   קולות  ברוב  בש    3הוחלט  דניאלה  מרקוביץ,  יניב  נגד: 
 סגל, שאול צגהון( להוריד את ההצעה מסדר היום.   

 

העי  ג.  תוו מועצת  את  תאשר  במסגרת  א ר  הרצל  רחוב  של  הסופי  הדרך  י 
מיום   מרקוביץ  יניב  )ח"מ  הכחול  הקו  ופרויקט  לעיר"  "מהיר  עבודות 

9.2.25 .) 

 

 יניב, בבקשה.    עו"ד מתן דיל: 

אומר    עו"ד יניב מרקוביץ:  תמיד  כלל  בדרך  אתה  היום?  משהו  איזה  אין  כן, 

 יע משהו שהולך לעלות.  לי משהו, לפני שאני מקדים אתכם, אני בדיוק מצ 
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 אתה יודע מה, הרמת לי.    עו"ד מתן דיל: 

רואה,    עו"ד יניב מרקוביץ:  אתה  מוכן.  הייתי  כבר  מוכן    תמיד אז  אני 

 להנחתה, למשהו. היום עשיתי לך פרומו מראש. שתקתי.  

. יישר כוח.    עו"ד מתן דיל:   יניב, עכשיו הרמת לי

 כן, בבקשה.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

מאוד   מתן דיל: עו"ד   אגב  דרך  אני  ההצעה  -תשמע,  את  מכבד  מאוד 

 הזאת.  

 כן, אוקיי.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

רצינית הנה,    עו"ד יניב מרקוביץ:  מאוד  עלי   . הצעה  חשבתי  ב לפני   ה אבל   .-

   -צביקה הוציא את הזימון לכל חברי המועצה   , ביקשתי לזמן ,  18.12

.    עו"ד יניב מרקוביץ:   נכון

הכחול.    : עו"ד מתן דיל  הקו  של  המקצועיים  הגורמים  עם  יחד  דיון 

   מה? כי רציתי שתעזרו לי להפוך את הפרויקט הזה לטוב יותר. ל 

י.    עו"ד יניב מרקוביץ:   אוקי

הגיעו   עו"ד יניב מרקוביץ:  ממש    , כולם  אני  האופוזיציה.  חבר  למעט 

כך  על  בכלל.   , הצטערתי  בציניות  זה  את  אומר  לא  ניסיון    ואני  לך  היית  רב יש   ,

לפני  הזאת  מהתוכנית  ש   , באמת .  חלק  להעלות  יכול  שאתה  מיני    ם, הדקויות  כל 

כדי   רציתי את העזרה שלכם  לי,  אליהם. האמן  לב  לא שמתי  אולי  דברים שבאמת 

הזה.  הדבר  את  בדיוק  עשיתי  אז  יותר.  לטוב  הפרויקט  את  את    להפוך  שיתפתי 

ציבו  שיתוף  קיימנו  שגם  כמובן  מכן.  לאחר  מועצה  משמעותי,  חברי  יותר  הרבה  ר 

וכמובן   העיר  של  ותושבים  תושבות  ומשתתפים,  משתתפות  מועצה  מאות  חברי 

ל   . שהשתתפו  ממשיכות  שהשאלות  מדי    ? כן   היערם, וכמובן  דיון  מקיימים  אנחנו 

מנכ א בר שני   הגורמי " שות  כל  עם  העירייה  המקצועיים,  ל  נתיבי  ם  עם  שני  כל 
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עגו  שולחן  המקצועיים  הגורמים  וכל  את  איילון  ולקדם  לעשות  באמת  כדי  ל 

   התוכנית. את התוכנית המורכבת הזאת מאוד בצורה טובה ביותר. 

לך   עו"ד יניב מרקוביץ:  אענה  כל   . אני  כל    , קודם  את  מעריך  מאוד  אני 

מפואר,   מאוד  שהיה  שמעתי  אירוע.  פספסתי  אתמול  גם  והאירועים,  הכנסים 

ש  שהיה  ממה  יפים  מאוד  אגב,    ם תיאורים  ע אתמול.  על  את  קיבלתי  ההערות  יקר 

מאוד כיבוד,  ה  ברמה  היה  שזה  ומתאימה  -שמעתי  מפוארת  שטוענת מאוד    לעירייה 

   שהיא בגירעון, אבל לא נורא. 

.    עו"ד מתן דיל:  .  אני אעביר לך.

 לא, לא, עזוב, לא משנה. בכנס הבא.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 אבל היה מפואר, אתה צודק.     עו"ד מתן דיל: 

איך שאני    קוביץ: עו"ד יניב מר  בין  פה קצת שונה  איזה משהו  לי שיש  נראה 

להתקבל  צריכות  שההחלטות  והכנסים    , חושב  והישיבות  השיתופים  כל  לבין 

על   אותה  שעשו  כשהגעתי  לישיבה  דומה  די  גם  זה  אגב  המצגות.  את  ומציגים 

לקבל   לשמוע,  לשבת,  לבוא  בין  הבדל  יש  האלה.  הדיונים  וכל  החנייה  מכפילי 

בכוונה סקירה   זה  את  אומר  אני  הנה  חושב  אגב  מאוד  ,  לטובה   שאני  משהו  שזה 

האינפורמציה  והעברת  השיתוף  עצם  אותו.  עושה  שאתה  יש    . מבורך  בסוף  אבל 

  . לאן משנה  לא  שמאלה,  ימינה  החלטות  לקבל  שיודע  גוף  ויש  מנגנון  ויש  דרך 

המנכ  את  מעריך  מאוד  אני  בקד   ל. " עכשיו  גם  שאמרתי  מה  בדיוק  זה  נציה  ואגב, 

וה   , קודמת  ידיעתי  מיטב  רחובות י שלפי  העיר  תושב  לא  בכלל  הוא  אותו    . כרותי 

הפרויקט  מנהל  החבר   , דבר  דבר  איילון ' אותו  מנתיבי  האנשים    , ה  כל  דבר  ואותו 

  . ולפעמים זה אפילו טוב יהיו,    יו זה לגמרי בסדר, לא צריך שכולם שמעורבים עכש 

בחר  שאגב  ההצעה,  בתוך  שכתוב  מה  וזה  בסוף  המילים אבל  את  בה  גם    , תי  ואני 

נגד  שאני  ישתמע  שלא  כדי  לפרוטוקול  זה  את  הוא    . אגיד  שהפרויקט  חושב  אני 

אגב  ,  חובה לעיר רחובות. אבל השאלה המרכזית סביב רחוב הרצל שעוררה סערה 

מי  זוכר  לא  אני  אוהב  אתה  או  לדעתי  אתה  בקדנציה    , שגם  לה  שותפים  הייתם 
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להצבעה  עלה  הזה  כשהנושא  להיראות  א היא    , הקודמת  הולך  הרצל  רחוב  יך 

רת"צ,  מבחי  הזה  הנושא  ציבורית נת  רחוב תחבורה  זה  נת   , אם  זה  לזה    "צ. אם  ויש 

נכנס  עכשיו  שמסביב.  הרחובות  כל  על  אלא  הרצל  על  רק  לא  משמעויות  תי  המון 

שהיה  הזום  את  כך  אחר  לראות  ציבור   גם  שיקוף    . שיתוף  לזה  נקרא  יודע,  לא  אני 

משנ  לא  אבל  הז ציבור,  המפגש  במפגש ה  היה  מה  לראות  התעניינתי  פה ש   ה,    . היה 

מקום  להיות   , בשום  שאני    יכול  להיות  יכול  שלי.  בהצעה  גם  זה  את  סייגתי  ואגב, 

ופספסת  ראיתי טועה  לא  מקום  בשום  אבל  זה,  את  דיון    י  שהוא  איזה  שהתקיים 

איך ו ואיז  על  הצבעה  לה   רחוב   שהי  הולך  אם  י הרצל  עכשיו  דבר.  של  בסופו  ראות 

התקבלה  לא  טוב   , עוד  הכי  לסדר    . החלטה  ההצעה  את  להוריד  מוכן  אני  שיש 

זה  את  להביא  תכננת  מקרה  שבכל  תגיד  אתה  לגזור  .  היום.  אינטרס  שום  לי  אין 

שאם   חושב  רק  אני  אותי.  מעניין  לא  בכלל  זה  הזאת,  ההצעה  סביב  קופון  איזה 

התקבלה  או  הרצל  שרחוב  החלטה  לר   , תתקבל  ש ,  ת"צ הופך  יודע  שיבואו  אני  מי 

איילון   אליו בטענות  לנתיבי  לא  למנכ   , זה  לא  לנבחרי הציבור שנמצאים  " זה  זה  ל, 

כי אנחנו בסופו של דבר אמורים לשקף את מה שהציבור ואת מה שהתושבים    , פה 

   רוצים. זה הכל. 

אענה.    עו"ד מתן דיל:  אני  התקבלה  אז  לא  ההחלטה  זה  אם  שאל  הוא 

   פני שנתיים. אז ההחלטה התקבלה ל   . לפני שנתיים 

 לא.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 כן.    עו"ד מתן דיל: 

 לא.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 היא לא השתנתה.   כן.   עו"ד מתן דיל: 

ההחלטה טט צי   עו"ד יניב מרקוביץ:  את  לכם  מה   , תי  נו  הפרוטוקול.  את    , יש 

תתו  זה  על  גם  פטנט  אז  לך  אגלה  אני  בוא  ואלדד,  שנתיים?  לפני  היה  מה  וכחו 

עיר   יפה, מאוד   ראש  סגן  גם  אתה  מעט  עוד  נבחר  אתה  דבר    , עכשיו  כל  לא 

 אתה גם יכול לשנות.    . ' התקבל ' שהתקבל אז זה לבוא ולהגיד  
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 יניב, זה לא נכון.    עו"ד מתן דיל: 

 אתה יכול גם לתקן. זה לא הכל שיעור היסטוריה.     עו"ד יניב מרקוביץ: 

בזמנו  יניב,    עו"ד מתן דיל:  במועצה  בזמנו  נחתם  אני  אם  שאלתי 

    הסכם, נאמר לי שלא, ולימים גיליתי שכן. 

.  2022לא, מתן, אבל היה ביוני    עו"ד יניב מרקוביץ:   . לא נכון

אז אני מספר לך עכשיו אני אומר לך, אני רוצה  שנייה,    עו"ד מתן דיל: 

אני אשמח מאוד לעזרה שלך    להציע לך משהו יותר טוב, לא עכשיו בגיחוך על זה. 

שנ שתבואו   הזה מידי  הפרויקט  את  לקדם  לנו  לעזור  אליך    . נכון   י  פונה  אני 

בשנים    . יניב   , ברצינות  ותדע  רחובות  עיריית  שידעה  משמעותי  הכי  פרויקט  זה 

ל   . הקרובות  שקלים  ככל    שאלתי   . רחובות עיר  מיליארד  הפרויקט  האם  עצמי  את 

לי  ה   , שהוצג  לגבי  קשות  שאלות  ועוד ושאלתי  והנת"צ  דב -המון   רת"צ  רים  המון 

נוספים  חניות.   , והיבטים  תנועה,  וערב   עצים,  שתי  להם  עשיתי  לי,  ולי    . תאמין 

   נאמר זאת. האפשרות היחידה לקיומו של הפרויקט. 

אותך.   עו"ד יניב מרקוביץ:  לך שהטעו  מודיע  אני  פה   אז  אבי מכיר את    , אבי 

 מתן.    הטעו אותך   , התוכנית 

ועוד   עו"ד מתן דיל:  יותר  עוד  מעורב  עכשיו  כי    אבי  למה?  יותר. 

הזה אנחנו   הפרויקט  את  להוביל  האם    כששאלתי אבל    . נכון   רוצים  עצמי  את 

צריך לדייק את    , אמרת בעצמך הוא נכון לרחובות   , הפרויקט הזה נכון לעיר או לא 

 .  הפרטים 

 . נכון   עו"ד יניב מרקוביץ: 

ש   עו"ד מתן דיל:  אנחנו ואנחנו  זה    , עכשיו   ם,  את  אומר  לא  אני 

המילים אמרת   , ביקורת כ  את  בוחר  אני  באמת  מקודם  להנהלה  זה  את  אומר    , י  לא 

כביקורת את   הפרויקט ,  זה  סביב  העירייה  גורמי  כל  אומרת   . היום  ברמה    , זאת  לא 

אלא  שמאמינים  אג'נדה  שמח    של  ואני  והכל,  הדיוקים  הפרטים  של  ברמה  סביב 

כך  אומרת .  על  האחרונים    , זאת  כדי    נעשה בחודשיים  כולם  את  לכנס  מאמץ 
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מזמין  שכו  אני  ביותר.  הטוב  התוצר  את  להוציא  כדי  שלהם  האינפוט  את  יתנו  לם 

, כולם   , את חברי המועצה  אני פונה    , לא בסיסמה אני מבקש מכם תבואו מידי שני

לשאול,   וגם  לדניאלה  המנכ גם  של  הפרטים   , ל " בכינוסו  כל  הקרוב    . על  שני  ביום 

אול  של  והנושא  הפועלים  בית  של  הנושא  על  מדברים  אחד  אנחנו  נתיב  לצמצם  י 

באמת   לאפשר  לרזולוציות   , פרטי   רכב כדי  נכנסים  כך  כדי  אומר    . עד  אני  ולכן 

עדיין   אנחנו  בפרטים,  עדיין  אנחנו  זאת,  עם  יחד  לדרך.  יוצא  הפרויקט  תראו, 

   משנים את הדברים. 

 אוקיי, אז קודם כל, זה מה ששאלתי.     עו"ד יניב מרקוביץ: 

מבקש   עו"ד מתן דיל:  אני  סיכוי    ולכן,  יש  להשפיע.  תבואו  ממך, 

 לשנות.  

 זה אומר שלא התקבלה החלטה?    עו"ד יניב מרקוביץ: 

  , אנחנו קובעים   בסדר?   . שקובע זאת עיריית רחובות מי    עו"ד מתן דיל: 

הם מבצעים עבורנו. יחד עם זאת, הם יבואו ויציגו לך נתונים    , שלנו   פרויקט זה ה 

כל   על  להתווכח  יכול  שאתה  הוצגו  אובייקטיבים  שלי  לכם  אומר  אני  אבל  דבר. 

יש עוד המון    , אבל אני אומר לכם .  נתונים מסוימים שעל בסיסם קיבלתי החלטות 

הקלפים   את  לערבב  שאפשר  נסיבות  בהרבה  לשנות  שאפשר  נתונים  המון  המון 

   לכן אני אומר לכם, זה קורה מדי שני. תבואו.   מחדש. 

ל   , מתן   עו"ד יניב מרקוביץ:  ויכול  שאלה  באמת  רגע  שאנחנו  היות 

שלך  מהדברים  מבין  אני  כל  קודם  החלטה  ,  מסכימים?  התקבלה  לגבי  שלא  עדיין 

 ?  מהיר לעיר מבחינת רחוב הרצל, בין לבקוביץ בנימין לנשיא הראשון של    התוואי 

אגב   עו"ד מתן דיל:  מ   , דרך  לא  כבר  ל ה זה  כחול.   , יר ע יר  קו  נקרא    זה 

   אבל לא משנה. 

 שנה, קו כחול.  לא מ   עו"ד יניב מרקוביץ: 

מדרום    , מדרום לצפון זה בנימין עד ויצמן התוואי ככה,    עו"ד מתן דיל: 

   עד בנימין.   זה הנשיא הראשון   , מצפון לדרום   . לצפון 
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ר   , אוקיי   עו"ד יניב מרקוביץ:  של  ההחלטה  ונת"צ, לגבי  הנושא    ת"צ  האם 

ז  את  מכיר  ואבי  מילה  לך  אגיד  רק  אני  עכשיו  סגור?  או  פתוח  עדיין  טוב הזה  -ה 

מהקדנציה שעברה.  לך    טוב  מודיע  אני  אז  חלופה  קיימת  לך שלא  אמר  מישהו  אם 

זה.  מי  משנה  ולא  אותך  הטעה  אדם  שעות   שאותו  במשך  ישבנו  אנחנו  אבי    . כי 

מה   כי  משאירים,  אנחנו  איך  החלופות,  כל  את  לחפש  כדי  יושב  אני  זה,  את  מכיר 

ב  בישיבה  עוד  ואמרנו  באנו  מה    , 22-שאנחנו  אומר אפרופו  שהפרויקט    , שאתה  זה 

מר  לגמרי  אותו  משתק  אתה  אם  הרצל,  רחוב  אבל  הפרויקט,  ברמת  בים  כ מבורך 

   פרטיים זאת תהיה מכת מוות לרחוב. אני עדיין חושב את זה. 

 מי אמר את זה? זו תפיסתך.    עו"ד מתן דיל: 

עכשיו,    עו"ד יניב מרקוביץ:  אמרתי  גם  אני  ממתן.  רגע  חושב.  אני  אמרתי, 

 ושב.   אני ח 

רוצה    עו"ד מתן דיל:  לא  אני  הנקודה.  בדיוק  זה  כי  זה,  את  מחדד  אני 

 שתהיה אג'נדה פרטית, אני רוצה שזו תהיה אג'נדה מקצועית.   

בעיה   עו"ד יניב מרקוביץ:  ביקשתי אז    . אין  הכל   מה  ואמרתי    ? בסך  באתי 

 חדר, למה אתה לא מביא את זה לפה?  סגר באיזה  י שבמקום שזה י 

..  אתה לא רוצה שזה יהיה ברמה של איך אמרת?    יל: עו"ד מתן ד  . 

אני    עו"ד יניב מרקוביץ:  יום שני  ריאלי שכל  לא  שזה  מתן, אתה מבין  אבל  

   אבוא.  

לא    עו"ד מתן דיל:  אני  לעצמך,  אומר  כנס  אתה  ברמת  יהיה  שזה  רוצה 

   אז בוא נעבוד.   . ולא חיפשתי פה את הכותרת 

 אותך שאלה.    אז אני שואל   עו"ד יניב מרקוביץ: 

היה.    עו"ד מתן דיל:  פה,  עכשיו  ביקשת  שאתה  המפגש  או  הכנס   כי 

 עכשיו אני לא מבקר אותך למה לא באת. אני מתוסכל שלא באתם.  

   -אך ורק   אני מדבר   , מתן   עו"ד יניב מרקוביץ: 
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ש   עו"ד מתן דיל:  יודע  אתה  יניב,  שדיברת,  החניות  השתתפת  גם  לא 

 מה אני אעשה?    , תה מרים לי א   , סליחה   , בסיור של החניות 

 נו.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

ש   עו"ד מתן דיל:  יודע  שם ה אתה  את    , תקבלו  שינה  שזה  יודע  אתה 

הזה  הסיור  אני  ?  עמדתי  שונים.  חנייה  מכפילי  בין  עצום  הבדל  שיש  למדתי  אני 

חניה  למכפילי  אנטי  ביחד,    . הייתי  היינו  כולם    ראינו חברים,  החברים  בעיניים, 

של    השתכנעו  בצורה  זה  עם  לחיות  אפשר  חניה  מכפיל  של  מסוימת  שבתצורה 

טובה.  מאשרת    בצורה  הוועדה  ולכן  לוועדה  הגענו  זה  ועם  עמדתנו  את  ושינינו 

   מכפילי חניה בתצורה מסוימת. 

 , מזכיר לך.  זה תמכתי ב ו   עו"ד יניב מרקוביץ: 

ואתה    עו"ד מתן דיל:  אותך  מזמין  באמת  אני  אומר  אני  אבל  כן,  לא 

   זה לא בציניות.   , דע יו 

הספציפי   . נכון   עו"ד יניב מרקוביץ:  שבדיון  אפשר  שאלה.  שואל  רק  אני    , אז 

 .  כי אני לא אבוא לכל הדיונים ביום שני 

 תבוא ליום שני הזה.    עו"ד מתן דיל: 

חוץ    עו"ד יניב מרקוביץ:  עושה  שאני  דברים  כמה  עוד  לי    מעיריית יש 

שההכ  ולהגיד  לבוא  אפשר  האם  לגבי  רחובות.  הזה,    נת"צ -רת"צ רעה  לדיון  תבוא 

   -כי לי יש חד משמעית ליטו?  אחר כך שיחליטו מה שיח   , שמעו הקולות י י 

ודאי.    עו"ד מתן דיל:  הזה,  הדיון  בדיון  ברור,  אליו  תבוא  הזה  שני  יום 

   יופי תודה רבה.   הזה. 

 

)  : 25-13-229החלטה מס'   קולות  ברוב  בש    3הוחלט  דניאלה  מרקוביץ,  יניב  בעד: 
 סגל, שאול צגהון( להוריד את ההצעה מסדר היום.  
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שני   דניאלה בש סגל:  רגע  לך  להגיד  רוצה  אחת י אני  בבקשה    , ה  לי  יש 

ה   . שאלה  של  למכרז  נכנסתי  א   . 6.4סעיף    , ר . ל . אני  בימי  תפעל  ה   ' המשאית  , עד  '  

   לא, אבל אני באמת אני רוצה לדעת. 

 .  2.6דניאלה, סעיף    עו"ד מתן דיל: 

 תאפשר.    ל: דניאלה בש סג 

דניאלה,    עו"ד מתן דיל:  שלפעמים   2.6יאללה,  סעיפים  יש   . תקראי  .

 מרחיבים. יאללה, בואו נתקדם.  

כאן    דניאלה בש סגל:  כתוב  אבל  עד    –כן,  שישי  בימי  עבודה  תאפשר 

 לפני השעה שבת.    13:00השעה  

הסגנון    עו"ד מתן דיל:  כי  שוב,  אותך  להביך  רוצה  לא  אני  דניאלה, 

 נעים לך.    שלי לא 

,    דניאלה בש סגל:  'מביך' פחות  להגיד  תנסה  כאילו  באמת,  לך  יש  וואו, 

 תנסה להגיד פחות מביך. כי באמת יש לך דיבור מאוד לא נעים.   

עם    עו"ד מתן דיל:  להתמודד  איך  יודע  לא  אני  המכרז.  כל  את  תקראי 

 דבר כזה.  

 אבל אני באמת שואלת. לאן לפנות?    דניאלה בש סגל: 

 .  2.6סעיף    מתן דיל:   עו"ד 

שכן    דניאלה בש סגל:  משאיות  יהיו  כן  שלמעשה  אומר  אתה  אז  י.   אוקי

 פתוחות בשבת?  

 לא, לא, לא.    עו"ד מתן דיל: 

 אז?    דניאלה בש סגל: 

ונתבקש    עו"ד מתן דיל:  ונצטרך  ככל  לגמישות  אפשרות  שיש  אמרתי 

   ונרצה. 
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אני   דניאלה בש סגל:  לא  מתבקשים?  איך  איך?  ל   אז  הם  רוצה  איך  דעת 

 ?   מתבקשים, איך מתבקשים 

 תפני אליי, תפני אליי.    עו"ד מתן דיל: 

 לפנות אליך?    דניאלה בש סגל: 

את    עו"ד מתן דיל:  פונה  כשאת  בטלפון.  אליי  לפנות  יודעת  את 

 מקבלת ישר תשובה. כל פנייה את  מקבלת מענה.  

 ר עובד.  כמו אלו עם הגנרטור שעדיין הגנרטו   דניאלה בש סגל: 

 הגנרטור עובד בצורה חלקית, נכון.    עו"ד מתן דיל: 

   הגנרטור עדיין עובד, אבל לא משנה.   דניאלה בש סגל: 

 מה לעשות? בונים את העיר.    עו"ד מתן דיל: 

 טור.  אני יכול לענות חופשי על נושא הגנר    : דודי אשכנזי 

 היא הרימה עוד פעם להנחתה. תענה לה.    עו"ד מתן דיל: 

כ    : י אשכנזי דוד  לפני  הוחלף  בכל    10-הגנרטור  עובד  הגנרטור  ימים, 

 התנאים בכל הרגולציות. אני מבצע שם ניטור תדיר של עשן ושל איכות סביבה. 

נהדר זה    דניאלה בש סגל:  לפחות  .  דבר  יודע,  אתה  תודיעו אבל  זה    אז 

   לתושבים. 

.    עו"ד מתן דיל:  .  הודענו.

אז הם    , לפי אנשים שפנו אליי   , יודעת   אז לפי מה שאני   דניאלה בש סגל: 

 הם לא יודעים, זה יהיה נהדר.    לא יודעים. 

 דניאלה, הכנתי מסמך מאוד מסודר.     : דודי אשכנזי 

 אפילו תשלח לי ואני אעביר להם.    דניאלה בש סגל: 

 תשלח גם לה. דודי, תשלח גם לה. תודה רבה.    עו"ד מתן דיל: 
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 נושאים נוספים:  . 3

 . 2.2.25וטוקול ועדת כספים מיום  אישור פר  א. 

   

על    חברים,   עו"ד מתן דיל:  הנוספים  נושאים  לשישה  עוברים  אנחנו 

היום  כספים    . סדר  ועדת  פרוטוקול  ה שוב  למישהו    , 2.2.25-מיום  בפניכם.  המצורף 

 יש הערות? לא. אז זה מאושר פה אחד.  

אני    יש לי רק הערה אחת בוועדה, רגע, רגע. לא למהר.     שאול צגהון: 

   -של שאני נמנע בנושא    . אמרתי אותה גם 

 .  23ציינו את זה, שאול. בנושא של סעיף    עו"ד מתן דיל: 

 :  בוועדת כספים, בסדר?     שאול צגהון

זה  4034תב"ר    עו"ד מתן דיל:  גמור.  בסדר  נמנע.  צגהון  שאול  כתוב   .

 מאושר פה אחד, הפרוטוקול. שם אתה נמנע, אין בעיה.  

 

אחד  : 25-31-230החלטה מס'   פה  מיום  לאשר    הוחלט  כספים  ועדת  פרוטוקול 
2.2.25 . 

 

 מינוי חברת ועדת נרצחי הטרור.  ב. 

 

בפניכם.    עו"ד מתן דיל:  מופיע  זה  גם  הטרור,  נרצחי  ועדת  חברי  מינוי 

 גם אנחנו מאשרים את זה פה אחד.  

 

 מינוי חברת ועדת  נרצחי טרור:  לאשר    הוחלט פה אחד  : 25-13-231החלטה מס'  

 ראש העיר, יו"ר   –מתן דיל  

 סגן ראש העיר   –זוהר בלום  

 ממלא מקום ראש העיר    -שוקי קרומר  
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 נציג ציבור   –אלמוג חמו  

 נציג ציבור   –מיכאל סעדה  

 נציגת ציבור   –טובה שלזינגר  

 בני משפחות נרצחים   –מירב )דמארי( בכר  

 בני משפחות נרצחים   –בן עמי יצחק  

 ם בני משפחות נרצחי   –מר יגאל חדד  

 

 מינוי עובדת העירייה חן קלאורה כחברת דירקטוריון בחברת  ה.ל.ר.  ג. 

 

דירקטוריון    עו"ד מתן דיל:  כחברת  קלאורה  חן  העירייה  עובדת  מינוי 

 בחברת ה.ל.ר. מאושר פה אחד.  

 אנחנו תומכים. רק מי זאת?    עו"ד יניב מרקוביץ: 

בתפקיד    מושיקו ארז:  וגם  העירייה,  למנכ"ל  בכירה  הקודם    עוזרת 

  . '  שלה בראשון לציון היא התעסקה בנושא פיתוח, תשתיות וכו

 אוקיי, בסדר.    עו"ד יניב מרקוביץ: 

 

אחד  : 25-13-232החלטה מס'   פה  קלאורה  לאשר    הוחלט  חן  העירייה  עובדת  את 
 כחברת דירקטוריון בחברת  ה.ל.ר. 

 

 חתימה במוסדות החינוך.    י אישור מורש  ד. 

 

מ   עו"ד מתן דיל:  צריך    י ורש אישור  מיכל,  החינוך.  במוסדות  חתימה 

חתימה   מורשי  מסמיכים  אנחנו  למעשה  המסמך?  שמספיק  או  משהו  זה  על  לומר 

גם   לכם  כתוב  החוק,  הוראות  לפי  בפניכם  מופיע  ספריים.   בית  בנק  בחשבונות 

  . והשני הראשון  החתימה  מורשה    .. . חרדי חינוך  יסודי,  על  יסודי,  ספר,  בית  לכל 

לפעמים   גם  זו  יש  החוק,  פי  על  זה  הורים.  נציגות  של  שלישי  חתימה  מורשה 
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פה   מאושר  זה   גם  בפניכם.  מופיע  גם  זה  פיה.  על  פועלים  שאנחנו  כמובן  דרישה 

 אחד.  

 

אחד  : 25-13-233החלטה מס'   פה  במוסדות  ה   י מורש את  לאשר    הוחלט  חתימה 
 . כמפורט ברשימה שצורפה לסדר היום   החינוך 

 

 הספורט. אישור מקדמות לעמותת   ה. 

 

 אישור מקדמות לעמותות הספורט.   עו"ד מתן דיל: 

 לי יש שאלה.    דניאלה בש סגל: 

 בבקשה. באיזה נושא?    עו"ד מתן דיל: 

את    דניאלה בש סגל:  שילמו  העמותות  כל  הספורט.  עמותות  של  בנושא 

 חובן לעירייה?  

רחובות    עו"ד מתן דיל:  עיריית  אנחנו  מים  וחוב  מים  של  חוב  יש  כן, 

חובות  תש  בגלל  לקרוס  או  להיחרב  אמורות  לא  הספורט  אגודות  התאגיד.  את  פה 

מים ישנים. אני סבור שעיריית רחובות צריכה להשוות את התנאים ואת התמיכה  

מאפשרים   האחרות,   הערים  בכל  יש  הספורט  שלאגודות  יודעים  ואנחנו  שלה, 

להם  מאפשרים  מים,  תעריפי  של  מסוימת  קביעה  בסיס  על  כמובן  למשל    להם 

חובות   ואת  רחובות,  בעיריית  עכשיו  שיקרה  מה  זה  קובים,  מספר  העניין  לצורך 

 העבר אנחנו נשלם.  

והם    עו"ד יניב מרקוביץ:  מים  של   רק  היו  הם  העבר  חובות  אומרת,  זאת 

 יוסדרו מולה התאגיד?  

יניב,    עו"ד מתן דיל:  אגב,  דרך  התאגיד.  מול  יוסדר  הכל  נכון.   , נכון

כמו  זה  את  בצורה  נביא  זה  את  לאשר  חייב  אני  כי  ומענקים,  תמיכות  לוועדת  בן 

שאנחנו   מה  שכל  זה  על  שדיברנו  זוכר  אני  כתמיכה.  יהיה  זה  כתמיכה.  חוקית 
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נעשה, נביא את זה לוועדת תמיכות ומענקים כי הכל יעבור בצורה חוקית. שאול.  

שם  הייתה  יאמר,  שהמנכ"ל  לפני  מצביעים  לא  אנחנו  זה,  על  הערה  לנו  טעות    יש 

 סופר שתיקנו אותה.  

הגישו     שאול צגהון:  אם  יודע  לא  אני  ברשימה,  רואה  לא  פשוט  אני 

 או לא הגישו את איצ'לאל. קרה משהו?  

נותנים    עו"ד מתן דיל:  אנחנו  איצ'לאל?  בני  הגישו  אופיר,  פה?  מי 

על מקדמות   פה  למי שביקש. מדובר  רק  על בסיס התקציב שקיבלו.    25%מקדמות 

 מתקציב שנה שעברה.    25%קחים  אנחנו לו 

 תודה.     שאול צגהון: 

 בסדר? אז מושיקו, הייתה טעות סופר אני מבין.    עו"ד מתן דיל: 

סופר    מושיקו ארז:  טעות  הייתה  ועדת    כן,  לא  התמיכות בפרוטוקול   .

ה  של  העניין  רק  אלא  הכוללני,  הסכום  והוגש    25%-השתנה  תוקן  לנו.  כפי שהוגש 

של   הסכום  השולחן  539,000בפניכם  על  לכם  שמונח  בנייר  השתנה.  לא  ש"ח,   . . .

  .  הטור השמאלי מודגש גם בצבע כהה, מופיע עם הפירוט הנכון

עוד משפט    עו"ד מתן דיל:  נוסיף  רק אחדד את מה שאמר המנכ"ל,  אני 

ה  את  בטעות  חישבו  למעשה,  של  אחד.  הקודמת    75%-מ   25%-מקדמה  התמיכה 

המק ששולמה  את  הורידו  כאילו  סכום,  .  אותו  זה  אבל  תיקנו.  ולכן  בטעות  דמות 

. אז אנחנו למעשה מאשרים את מה שצביקה הניח בפניכם  25%אותה מסגרת של  

 שאלה המספרים הנכונים והסופיים. תודה רבה.  

..?      : דובר   מה קרה.

השנה.    עו"ד מתן דיל:  בהם  תתמוך  כמה  החלטת  לא  עדיין  אתה  כי 

תמיכ  ועדת  התכנסה  לא  עוד  מקדמות  בסדר?  אישור   סעיף  אז  ומענקים.  ות 

 לעמותות הספורט בכפוף לכל הדברים שנאמרו כרגע, מאושר פה אחד.  
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כמפורט    מקדמות לעמותת הספורט לאשר    הוחלט פה אחד  : 25-13-234החלטה מס'  
 . לרשימה שצורפה  

 

 .  .  של העירייה   נכסים ה יוסי כפיר כרשם    הסמכת  ו

 

'    עו"ד מתן דיל:  ו כרשם  י הסמכת    –סעיף  הנכסים  אגף  כפיר מנהל  וסי 

 נכסים. יוסי, אתה רוצה לומר מילה בנושא מה המשמעות?  

תקנות    יוסי כפיר:  את  צירפנו  היום,  בסדר  שראיתם    כפי 

נושא  ב לג   המקרקעין  העיר  י  הנכסים  שמועצת  כרשם  הרשות  עובד  להסמיך  צריכה 

עב  את  סיימה  והיא  מאחר  בעבר,  הוסמכה  עבודי  מיכל  העירייה.  באגף  של  ודתה 

זכויות   את  לרשום  שנוכל  כדי  הנכסים,  כרשם  אותי  להסמיך  מבקש  אני  הנכסים, 

 העירייה בהתאם להוראות החוק.    

טוב.    עו"ד מתן דיל:  ערב  לכולם,  רבה  תודה  רבה.  בהצלחה  הוסמכת 

 הישיבה נעולה.  

אחד  : 25-13-235החלטה מס'   פה  הנכסים  את    להסמיך   הוחלט  אגף  יוסי  מר  מנהל 
 . של העירייה   נכסים ה כרשם  כפיר  

 

 _______________ 

 מושיקו ארז 

   מנכ"ל העירייה 

 _______________ 

 עו"ד מתן דיל 

 ראש העירייה 

 

 


